
LCIF ja GAT 

Piirihallitus 

Kemi 16.11.2019 



LCIF, Mälkiä 

Kampanja 100 / LCIF-keräyksen ja klubien/piirien toimintaa mitataan suoraan rahassa 

• L-piirin tilanne on hälyttävän huono ! 

• 3 kuukauden lahjoitus saldo L-piirissä nolla USD 

• lokakuun jälkeen 100 USD !  

• osittain siksikin pidetty myös ylimääräinen Go to meeting piirihallituksen kokous  

Elokuun pirihallituksen kokouksen jälkeen LCIF-piirikoordinaattori osallistunut 

Tallinnan Lions Eurooppa Foorumin yhteydessä LCIF-koordinaattoreiden koulutukseen. 

L-piirin Kampanja-100 – esitys uudistettu kokonaan.  

• perusteltu enemmän syitä osallistua tähän maailman laajuiseen tärkeimpään 
Lions-projektiin 

• leijonat tuntuvat ymmärtävän kansainvälisen työn ja toiminnan merkityksen 
paremmin 

• myös muiden yhteydenottojen ja kyselyjen perusteella kauden aikana saadaan 
piiriin uusia Melvin Jones jäseniä 

 



• Noudatetaan ja tarvittaessa päivitetään syksyn 2019 ja edellisenä syksynä laadittua 
koko Kampanja100 projektin suunnitelmaa. 

 

• LCIF-koordinaattorit kokoontuvat kuukausittain Go to Meeting palavereihin. 

  

• Tammikuussa LCIF-säätiön henkilökuntaa on tulossa uudelleen Eurooppaan 
Tanskan NSR-kokoukseen Euroopan  alueen toistaiseksi heikon tuloksen johdosta. 

  

• Koulutus joko Tanskassa Glostrupissa, sen jälkeen Tampereella tai Oulun KVN-
kokouksen yhteydessä Oulussa 

 



Mitä asioita LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

  

• Kampanja 100 oma Powerpoint esitys kokouksen yhteydessä! 

 

Mahdollista muuta huomioitavaa  

 

• KVN ja Lions-liiton hallituksen päätös luovuttaa Lions-liiton katastrofirahastosta 
aiemmin LCIF:lle lahjoitettujen varojen ”ilmaisten” Melvin Jones 
huomionosoitusten palkintojen pelätään vaikuttavan ja vaikeuttavan Kampanja 100 
-tulosta 

 

 



GLT, Alanärä 

Tavoitteena antaa tarvittava koulutus lionsyhdistysten toiminnan avuksi. 

Uusien sähköisten alustojen käytön tukeminen on ensisijainen tavoite koko kauden 

aikana. 

Kevään painopiste on edelleen virkailijakoulutuksessa. 

  

Suunnitellut kevään koulutukset huhtikuun loppu – toukokuun alku. 

 

 L-piirin toimihenkilöiden koulutuspaikkakunnat ja ajankohdat keväällä 2019: 

 1. Kittilä keskiviikkona 22.4. Klo 18.30-21.00, Levi-instituutti,  Valtatie 82, 99100 Kittilä 

 2. Posio keskiviikkona 29.4. Klo 17.30-20.45, Posion lukio, Koulutie 2, Posio 

 3. Keminmaa  ti  5.5. klo 17.30 - 20.45, Lassilan koulu, Koulutie 2, Keminmaa 

 4. Rovaniemi lauantaina 9.5. klo 10.30 - 16.30, Saaren koulu, Uutelankuja 2, 
Rovaniemi 

 



Mitä asioita toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

 

• Koulutustoimikunta pitää nimetä GLT:n tueksi. 

• Kuinka laajasti koulutamme kauden aikana, kun alustat saadaan toimimaan.  

• Mietintään kouluttajat kauden aikana ja virkailijakoulutuksiin keväälle. 

 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

• Kouluttajat kevään koulutuksiin kyselyssä.  

• Tammikuulle kokous tulevalla koulutustoimikunnalla  (kouluttajat)  

 



GMT, Isomaa 

• L-piirin jäsenkehitys ajalla 1.7.2019 – 12.11.2019 

• uusia jäseniä 9 (+ 18, kun huomioidaan Kemijärvi / Kemijärvi/Kaarnikan 
yhdistyminen) 

– + 2 Rovaniemi/Petronella, + 1 Kuusamo/Kitka, Rovaniemi/Pöyliö, 
Rovaniemi/Ronjat, Simo, Tornio/Mamselli, Tornio/Pudas ja Ylitornio 

– uusia jäseniä tullut 9 klubiin (piirissä yhteensä 39 klubia eli 25 % klubeista on 
ottanut uusia jäseniä) 

• eronneita jäseniä 28 / kuolleita 1 

– – 5 Kemi, – 4 Rovaniemi/Ounasjoki, – 3 Kemijärvi, – 2 Simo, – 1 Enontekiö, 
Ivalo, Kittilä, Kuusamo, Kuusamo/Kitka, Kuusamo/Pohjanakat, Ranua, 
Rovaniemi/Lainas, Rovaniemi/Napapiiri, Rovaniemi/Petronella, 
Rovaniemi/Ronjat, Sodankylä, Taivalkoski, Tervola ja Tornio/Mamselli  

– jäseniä on menettänyt 19 klubia (50 % klubeista) 

– jäsenyysaika erotessa: 13 jäsentä alle 5 vuotta, 4 jäsentä 5-10 vuotta, 5 jäsentä 
10-20 vuotta, 4 jäsentä 20-30 vuotta, 2 jäsentä yli 30 vuotta   

• jäsenmäärä 12.11.2019 1.043 lionia 

 



Piirikuvernöörin tavoitteiden tukeminen  

• teemaklubin perustamisesta on käyty alustavia keskusteluja  

• tavoitteena perustaa piirin 1. teemaklubi kuluvan kauden aikana 

• teemaklubin todennäköinen kotipaikka Rovaniemi ja todennäköisenä teemana 
luonto/ympäristö   

Jäsentoimikunnan perustaminen  

• toimikunnan kokoaminen on käynnistetty  

Yhteistyö ja yhteydenpito lohkojen puheenjohtajiin, klubien presidentteihin ja 
jäsenjohtajiin   

• soittokierros on käynnistetty ja sitä jatketaan kauden loppuun saakka; tavoitteena 
tutustua klubien aktiiveihin, saada tietoa klubien toimintaympäristöstä, tilanteesta 
ja haasteista sekä tarjota apua ja tukea klubien toimintaan mukaan lukien 
jäsenhankinta  

 



Yhteistyö palvelujohtajan kanssa  

• tavoitteena on käydä keskustelu pikapuolin kauden aikana toteutettavista 
yhteistyökuvioista 

  

Yhteistyö eronneiden jäsenten kanssa 

• soittokierros on käynnistetty ja sitä jatketaan kauden loppuun saakka.  

• Osallistuminen Suomen jäsenjohtajien Go to meeting –palavereihin 

 on osallistuttu. 

 



GST, Rastas 

GST-toimintasuunnitelmassa on pyydetty (esitetty PH-kokouksessa 31.8.2019), että 

lohkonpuheenjohtajat ilmoittavat milloin pitävät lohkofoorumin. Yhtään ilmoitusta 

lohkofoorumeista ei ole tullut, joten GST-palveluaktiviteettien info-tilaisuuksia ei ole  

pidetty. 

  

Klubien GST-palvelujohtajan on merkinnyt MyLCI -rekisteriin 19 klubia. 

  

11 klubia ovat tehneet (siis ilmoitetut MyLion- järjestelmään)  

• palveluaktiviteettejä 48 kpl ja  

• palvelutunteja on kertynyt 1.477 sekä  

• palveluista hyötyneitä ihmisiä on 17.719 ajalla 1.7. – 12.11.2019. 

 



Jakautuma Palveltuja ihmisiä jakautuu seuraavasti: 

 

 0                   12.477                    2                          0                       480               4.760 =Muut 

Diabetes       Ympäristö            Nälän                 Näkökyky        Lapsuusiän 

                                               helpottaminen    syöpä 

 

  
Hyvän Päivänä 8.10.2019 on pidetty ainakin yksi Diabetes tietoisku tapahtuma LC 

Kemin ja Kemi Merenhelmien toimesta.  

 



Maailman Diabetes päivästä, oli muuten 14.11.2019, on ilmoitettu 

• Kv. presidentin toimesta suoraan  

• PH-jäsenille 4.10.2019   

• suoraan klubeille 5.10.2019 tulleilla viesteillä   

• kaikille lioneille 1.11.2019. 

 

 

Mitä asioita toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 

  

• Onko L-piiri hakemassa ”piirin GAT-rahoitusta” 

 


